

Aplicación Folia Grafito 50%



12,5% vol.
13% vol.
13,5% vol.
14% vol.
14,5% vol.

80 mm

80 mm

1,2mm

4mm

3mm

75 de
XXX% vol.

Red Wine / Vin Rouge

Produced and Bottled by Viña San Pedro S.A.,
Molina – Chile – Envasado en Chile.

Imported by GCF-67290 Petersbach - France.

Contains Sulfites / Contiene Sulfites / Innehåller sulfiter / Enthält Sulfite /
Contient des Sulfites / Bevat Sulfieten / Contiene Solfiti / Innehåller: sulfitter

1865wines.com

This 1865 wine honors Viña San Pedro's founding year. It's crafted from carefully selected grapes from Maule Valley. Located in Pencoche, 300 km (186 mi) from Santiago, the Las Moradas Vineyard is planted on soft rolling hills with presence of minerals like magnesium and basalt, which gives the soil a characteristic purple color, from which the name of the vineyard derives. The wine opens with ripe fruits, blackberry and plum, and subtle hints of species like cloves, black pepper, tobacco and cedar. The palate is very persistent and smooth, and precision shines through in every detail.

1865 est un hommage à l'année de création du vignoble de San Pedro. Il a été élaboré à partir de raisins minutieusement sélectionnés de la vallée de Maule. La vallée abrite le vignoble Las Moradas, situé dans la localité de Pencoche, à 300 km de Santiago. Ce vignoble se situe sur des collines en pente douce pleines de minéraux tels le magnésium et le basalte, ce qui donne au sol des tons violets à l'origine de son nom. Le vin s'ouvre sur des notes de fruits mûrs, de baies noires et de prunes, avec des touches épicées de clous de girofle, de poivre noir, de tabac et de cèdre. La bouche est très soutenue mais suave, et la précision se dévoile dans chaque détail.

DEJAR ESPACIO EN BLANCO
para imprimir N° de lote en planta

magnificación 80%
truncada alto (aleatorio)
29,83 x 18mm

EAN-13
780430012341-3

V2007947 000

colocar variable según OC

120
125
130
135
140
145
150

Medidas (ancho x alto)	80 x 80 mm
Papel	Cuvee Sable
Barniz	UV Mate
Impresión y Pegado	Flexografía Digital Autoadhesivo

Colores	Negro	P 186 U (idem tapa rosca y capsula)	P Cool Gray 9U	Idem Color Eti Frontal (P 7527U 75% Referencial)
---------	-------------------	--	-------------------------------	---

Recursos	Folia Grafito Kurz 377
----------	---------------------------------------